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Jiráskova, Na Dolech, Humpolecká ulice a okolí

Jihlavské noviny jsou měsíčník 
vycházející od roku 2020. Jejich 
předchůdcem byly Noviny jihlav-
ské radnice, které vycházely od roku 
1994. Vydavatelem je již od počát-
ku společnost Parola s.r.o. Na přípra-
vě novin se podílela jak radnice, tak 
redaktor z vydavatelství. 

Od roku 2020 se Jihlavské novi-
ny staly nezávislým médiem a jejich 
redaktoři se zabývají aktualitami a 
zajímavostmi z města Jihlavy. Zpra-
vodaj vychází obvykle začátkem 
měsíce a je zdarma doručován do 
všech jihlavských domácností. Aktu-
álně se jedná téměř o 23 tisíc výtis-
ků.  

Redaktoři velmi často také reagují 
na podněty obyvatel Jihlavy. Doprav-
ní situace, problémy s parkováním, 
školství, kultura, ale také rozhovo-
ry s osobnostmi a zajímavými lidmi 
z krajského města. To vše se mohou 
čtenáři dozvědět z Jihlavských novin. 

Měsíčník Jihlavské noviny  
do každé rodiny

Svůj prostor zde najdou také inze-
renti, kteří po domluvě s obchodním 
zástupcem mají k dispozici nespočet 
variant, jak zpropagovat svou firmu.

Noviny se dají přečíst také online 
na webových stránkách: www.jihlav-
ske-listy.cz/radnicni_noviny

Máte téma, které si myslíte, že 
stojí za zmínku v Jihlavských novi-
nách? Znáte někoho, s kým by bylo 
dobré udělat rozhovor na zajíma-
vé téma? Chcete zpropagovat svou 
firmu či kulturní akci?

Neváhejte napsat na e-mail: dawi-
dowicz@jihlavske-listy.cz. -vd-
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Měsíční glosování
� Když před rokem a půl měs-

to slavnostně oznámilo, že bude 
družstevní bydlení a zájemci o ně se 
mohou prostřednictvím formuláře na 
stránkách města hlásit, mnozí lidé byli 
k tomu skeptičtí. Oprávněně. Náměs-
tek Vít Zeman (ŽiJ), který vše rozjel, 
již na radnici není a developer, který 
měl byty na Dolině stavět, zmizel.   

� Každý v něco věří. Ve vesmír, v 
karmu, v rodinu, řekli v rozhovoru 
pro JN dva mladí mormonští misio-
náři z USA. Vyvrátili tak naši před-
stavu, že jsme národ ateistů. Věřit se 
totiž nemusí jen v Boha. Velcí věřící 
jsou samozřejmě i komunisté, kteří 
věří v sociální experiment slibující 
lepší a spravedlivější svět, i kdyby tu 
neměl zůstat kámen na kameni.

� V Jihlavských listech byl zveřej-
něn „záznam“ z jarní besedy o čisto-
tě ve městě. Besedu pořádala nová 
příspěvkovka Brána Jihlavy s roz-
počtem dosti milionů korun, která 
naznala, že pokud nebude ve městě 
čisto, tak tu turisty neudržíme. To 
jsme ale přece věděli i před jejím zří-
zením.

� Ke kdysi vítěznému hokeji nebo 
výborným kuželkářům si můžeme 
směle přiřadit sportovce holdující 
americkému fotbalu. Tým Vysoči-
na Gladiators na jihlavském stadio-
nu v Jiráskově ulici v půli července 
ve finále jednoznačně přehrál bor-
ce z Ostravy a slaví mistrovský titul. 
Bravo!

� Od 1. srpna začala odtikávat 
doba 26 měsíců, za kterou má být na 
místě zimáku postavena multifunkč-
ní aréna.   -pk-

Jiří Holík, Jan Klapáč, Olda Válek, Jaroslav Benák, Bedřich Ščerban nebo 
Patrik Augusta – pár jmen, které patřily ve své době k nejlepším hokejis-
tům nejen Dukly Jihlava, ale i reprezentace. Ti všichni  přišli na malou slav-
nost – na symbolické zahájení demolice stávajícího stadionu, které se ode-
hrálo 28. července. Na jeho místě vyroste multifunkční aréna. 

Po politicích dal moderátor akce a mluvčí města Radovan Daněk slovo 
hokejovým ikonám Janu Klapáčovi i Jiřímu Holíkovi. Ti pak vzpomenuli 
též na legendární trenéry Jaroslava Pitnera a nedávno zesnulého Stanislava 
Neveselého. Více na str. 2.  –pk-

NA SLAVNOSTNÍ zahájení stavby 
přišly hokejové legendy - zleva Patrik 
Augusta, za ním Jan Klapáč a Jiří 
Holík.  Foto: Petr Klukan

Stavba arény konečně začala


